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Erhvervsudvalget 

 

 

Til: 

Dato: 

Udvalgets medlemmer 

20. januar 2020  

Henvendelser fra Lars Wismann om værdiansættelse af an-

delsboligforeningsejendomme    

 

Kære medlemmer 

 

Udvalget har modtaget henvendelser af 9., 13. og 18. januar 2020 fra Lars 

Wismann, cand.merc, ejendomsmægler og valuar, København V, om bl.a. 

bankers og realkreditinstitutters værdiansættelse af andelsboligforenings-

ejendomme. Henvendelserne er bilagt omfattende materiale, som kan rekvi-

reres af interesserede udvalgsmedlemmer ved kontakt til Udvalgssekretaria-

tet. 

 

Lars Wismann har endvidere anmodet om foretræde for udvalget vedr. em-

net.  

 

Udvalget har tidligere i folketingsåret 2017-18 modtaget en række henven-

delser fra Lars Wismann om samme emne, og Lars Wismann var i foretræde 

i udvalget den 12. april 2018 i forbindelse med udvalgets behandling af L 177 

(Om mere robuste andelsboligforeninger),  folketingsåret 2017-18. 

 

 

 

 

  

Med venlig hilsen 

Liza Christensen, 

udvalgssekretær 
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